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Skrivelse om kommunikationen vid kommunfullmäktige 
 
Denna skrivelse syftar till att ställa ett antal frågor om kommunikationen av 
kommunfullmäktigemöten till allmänheten. 
 
 
 
Vi vill därför fråga följande: 

1. Hur många lyssnade på närradio från kommunfullmäktige under 2022, 2021 och 
2020? 

2. Hur många såg på webb-tv sändningen från kommunfullmäktige under 2022,2021 
och 2020? 

3. Vad beräknas närradion att kosta årligen? 
4. Vad beräknas stenograferna till kommunfullmäktige kosta årligen? 
5. Hur annonseras kommunfullmäktigemöten ut och vad kostade detta under 2022? 
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